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Onderwerp: Woensel-West 
Commissie: Maatschappelijke Ontwikkeling 
 
 
Geacht college,        1 oktober 
 
In het reces heeft de VVD schriftelijke vragen gesteld over de situatie in Woensel-
West en aanvullende vragen over de situatie rondom de wijksportclub Woensel-
West. In de raadsvergadering van 2 september hebben de VVD en de PvdA ook nog 
eens een actuele vraag gesteld over de wijksportclub. De vraag die we stelden was 
duidelijk en eenvoudig: 
 

‘Is het college bereid om per direct samen met de wijksportclub een 
pragmatische oplossing te vinden waarbij, bijvoorbeeld sportbedrijf De Karpen, 
voor 11 uur per week opent, sluit en verantwoording draagt voor een 
zorgvuldig gebruik tot het college uiterlijk 30 september een terugkoppeling 
aan de raad heeft gegeven over de stand van zaken en het pad naar een 
structurele oplossing?’ 

 
Het antwoord van het college op deze vraag was positief. Wethouder Van Kaathoven 
heeft namelijk de volgende toezegging gedaan: 
 

‘Het college is met partners in de wijk in gesprek en zal de raad vóór 30 
september hierover een terugkoppeling geven.’ 

 
Inmiddels is het u ook bekend dat bijna het voltallige bestuur van de wijksportclub is 
opgestapt. Daarvoor verwijzen wij u ter volledigheid graag naar de bijgevoegde 
notitie die door de wijksportclub op 19 september is verzonden. Wij betreuren het dat 
het college niet conform de toezegging heeft gehandeld om de raad vóór 30 
september een terugkoppeling te geven van de gesprekken. Dat brengt ons op de 
volgende vragen: 
 

1. Wat is de reden dat het college er niet in is geslaagd om haar toezegging aan 
de gemeenteraad na te komen? 

2. Hoe duidt het college de situatie en het proces in Woensel-West in relatie tot 
de burgerparticipatie waarvan het college doet voorkomen dit hoog in het 
vaandel te hebben staan in het licht van de recente ontwikkelingen? 

3. Hoe ziet het college haar rol in relatie tot de vertrouwensbreuk die is ontstaan 
in Woensel-West en dan met name de verhouding tussen de 
buurtonderneming, de wijksportclub en de gemeente? 

4. Hoe ziet het college de verstoorde verhouding tussen de verschillende 
partners en welk oordeel geeft zij daaraan? 
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Op initiatief van de gemeenteraad zijn er middelen ter beschikking gesteld aan de 
wijksportclub met het oog op een zelfstandig en onafhankelijk functioneren van de 
wijksportclub in de toekomst. Het (afgetreden) bestuur heeft in de notitie 
aangegeven de zorg voor de financiën van de wijksportclub bij de 
buurtonderneming neer te leggen. 
 
5. Welke gevolgen heeft dit voor de financiën van de wijksportclub? 
6. Hoe houdt het college zicht op middelen die in de wijksportclub zijn gestoken 

nu het bestuur van de wijksportclub haar taken heeft neergelegd? 
7. Hoe garandeert het college een juiste besteding van de genoemde middelen? 
 
De allerbelangrijkste vraag is natuurlijk hoe we er zorg voor dragen dat de leden 
van de wijksportclub kunnen blijven sporten. Dat belang is eerder formeel 
onderschreven door de gemeenteraad en het college en wij gaan ervan uit dat 
dat belang nóg steeds wordt onderschreven. 
 
8. Kan het college formeel bevestigen dat zij het belang van de wijksportclub nog 

steeds onderschrijft? 
9. Heeft het college kunnen voldoen aan dat deel van de actuele vraag en de 

toezegging waarin er per direct voor minstens 11 uur per week wordt 
geopend, gesloten en verantwoording wordt gedragen voor een zorgvuldig 
gebruik van de ruimtes? 

a. Zo nee, waarom heeft het college hier niet aan kunnen voldoen? 
b. Kan het college inzichtelijk maken hoeveel uur er per week dan 

geopend, gesloten en verantwoording is gedragen vanaf het moment 
dat het college haar toezegging heeft gedaan op 2 september? 

10. In de actuele vraag hebben we gevraagd naar een soort pad om te komen tot 
een structurele oplossing.  

a. Is dit pad er? 
i. Zo ja, hoe ziet dit pad er uit? 
ii. Zo nee, waarom is dit er nog niet en wanneer verwacht het 

college dit wél in beeld te hebben? 
b. Wat is de structurele oplossing zoals het college dat voor ogen heeft? 
c. Met welke partijen heeft het college vanaf 2 september gesproken om 

tot een pad naar een structurele oplossing te komen? 
11. Wat zijn de gevolgen van deze situatie als het gaat om het perspectief van de 

wijksportclub om zelfstandig en onafhankelijk te functioneren? 
 
In het belang van Woensel-West doen wij een beroep op het college om de vragen 
zo snel als mogelijk te beantwoorden. 
 

 
Ferry van den Broek, VVD 
 
 


